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Gedurende dit verslagjaar was: het best,uur als volgt samengesteld:
C. Po st-vo orzi t t er, H . tsijl sma- s e c ret ari s, J . Si eben ga- p enningm e es t er,
A.E.de Vrles-rice voorzitterrJv,d.BosrR Klinker, en H.de Vri-es leden.
De jaarvergadering werd gehouden op dinsdag B november j-n zaal trOordtt

en deze werd bijgewoond door 24 leden.Op deae vergaderiug trad de
Hr.H.v.d.Meulen af a1s bestuurslid.Nanens de vereniging werd aan hem
een tianen wandbord met inscriptie aangeboden.Voor de vacante plaats
werd de Hr.H.de Vries gekozen.
0p 21 november werd de vergadering van het Gewest Friesland bijgewoond.

Hier werd ingestemd net een verhogang va.n de afdracht met fO ,25 aaat
de Kli[SB.Daarnaaet werd de kapioensweds'tri]d van vorig jaar weer aar].
onze vereaiging Loegewezen.
0p ]Onovember vond er een onderhoud

onderhoud bleekrdat de ijsbaan totaal
net de uitbreiding van de Rijksweg.
Op de bestuursvergadering vau 6december

bleveni binnen het bestuur ge1Íjk.
Onstreeks half december begon het te vriezenrwaardoor de baan op 17

decenber even open kom.rmaar de pret was maar kortromdat het ijs te dun
bleek te zijn.Daarna kwan Koning winter niet meer terug.
De feest-avonden op 1'l en 25 januari in rfTropenf aunatrnet het tfSnltser

Frysk Tonielï'was een succes. Vooral bij de ouderen viel het stuk
,,Dê Gouden Swipe,, b[jzonder in de smaak.Het stormde de 1 1 januari ze
hardrdat mensen in ddpauze naar huis gingen om te kijken of alles nog
in orde waÊrmaar d.e schade bleef beperkt tot dakpannen.

Na het toneelstukfuerd er nog gedanst tot j.n de l-ate uurtjes.
0p de fees.tavond van 11 februari in ttQslfltt speelde het ,,Huzumer'r.Toniel,,

,,!llat een Ferskinning,,. Dj.t was een stuk ,wat de ijeclub doorgaans niet
heeft.Na dit stukrware& de menir::gen dan ook erg verdeeldnwat de inhoud
betrof.Doch riel het etuk wel in de s,maakrvooral door het hoogstaand
toneelspel.Daarna werd er weer lekker ouderwets gedanst.
Al- met al Beslaagde feestavonden.
De fees'tavonden in 1985 zullen worden gehouden op 12 en 26 januari in

,,Tropenfauna, en op 9 februari in ,,oord,,.
Op de bestuursvergadering van 28 februaFi werd besloten om de toe-

gangshaarten voor de feestavonden te verhogen tot f 3rW per persoout
óm de kosrtell valx deze feestavonden beter te kunnen dekken. Daarnaast
ook het lidnaatechap te verhogen net een guldenropdat de afdracht aan
de K.3[.S.8. is verhoogd en die van het gêvriee:t -B-ries]-and ook.
Ook werc besloten ,on met het I'Dorpsbelangtt naar dê gemeente te gaan,

voor de afbraak van het oude zweunbad. Eet Ís inniddele afgebroken.
De verhuur van het clubgebouïy was dit jaar een sqcce6. t.le Hr. v.d.Meulen

zag kans om het voor 1 5 weken te verhurenrwat uitdraard een goede
instrooier was voor de vereniging.Helaas had men in het voorjaar een
groot gat in de loods getrapt en ïras men dwars door de WC gegaan.
Deze moest dan ook helenaal- vernleuwdfworden B{j deze vernieuwing is de
W0 groter gemaaktrwaardoor het mogelijk ïrasron ook een douche in het
clubgebouw aa"rx te brengen.
0p 16 augustus werd door de Gemeente Heerenveen en de Rijkswaterstaat

plaats net Rijkslriaterstaat.Uit di-t
zal moeten verdwijnen inverband

voortropie voorzitter-
wer@ functies
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een hoorzitting gehouden over de Rijksweg.In dit gesprek $/erd. de
nedewerking van de Gemeente l{eerenveen en de Rijkswaterstaat toe-
gezegd voor het verkrggen van een nieuwe ijsbaan.
0p l9 augustus werd er door het bestuurronder ideale li,reereomstandig-

heoenreen bootreisje op de Friese F{eren gemaakt nae'f oe boot van de
Hr. J.v.d.BoG. ï{atuurlijk moest er op oe boot nog even vergaderd worden,
0p de bestuursvergadering van 4 september werq besluten om de folders

van d.e feestavonden te noorzien van 9 advertentiesrwaardoor de kosten
gedrukt kunnen worden.
llet oude aararecht is vervangen doe.rr een roestvaststalen en de loods'

is betegeld noet tegels uÍt het oude zwenbad.Daarnaast heeft de loon-
werker àb $sbaan gedeeltelijk geeJ-ot.
Tiidens de vergadering werd besl-oten om de jaarvergaderÍng te houdeu

op 6 november iB ,,Tropenfà11Í!,3.,,rUi.t al" het voorgaaJlde kunnea Se stellen dat de ïJsclttb een actieve
club iermet of zonder $sl.


